
Vraag raadslid Alberts over IB 19 105 Actieplan geluid 2018-2022

Waarom is deze IB pas op 17 oktober naar de raad gestuurd terwijl het Actieplan geluid 2018 -2022 al 
op 9 juli is vastgesteld?


